
III. zasedání ŽRAG – 15.1.2018 

Zasedání bylo zahájeno ve 12:10, přítomno 23 členů, zápis pořizuje Sebastian Zvonař 

 

Bod I. – Výnos z Jarmarku, dělení zisků 

Celkový výnos 12 792 Kč, náklady 4 529 Kč  

   zisk 8 596 Kč rozdělen na třetiny (33,3% = 2866 Kč, přebytek 92 Kč přidělen charitě) 

2 866 Kč do fondů tříd prodejců 

2 865 Kč kabinetu VV 

2 957 Kč pro charitu REGI Base 

 

Bod II. – Komunikace ŽRAG s vedením školy 

rekapitulace názoru studentů na poslední projekt (KOST) 

téma stěhování školy – problémem shledána celková neinformovanost veřejnosti 

čtení dopisu zaslaného biskupovi Malému v září 2018, čtení odpovědi biskupa Malého, která byla 

přijata 9. října 2018 – bylo přislíbeno setrvání zřizovatele (tj. Arcibiskupství pražského) 

formulace otázek pro vedení školy: 

   rozpočet na rok 2019 

   Stěhování - kam a kdy, mohou žáci pomoci, pomohl něčemu dopis panu kardinálovi? 

   platy učitelů, jak se vyhnout odchodu kvalitních učitelů 

Otázky budou předloženy vedení školy v nejbližší době a po zodpovězení budou odpovědi vyvěšeny 

ve třídách a na nástěnce ŽRAG. 

 

Bod III. – Dny otevřených dveří 

DOD 8.1. proběhl s účastí mimo jiné členů ŽRAG 

na nadcházející DOD 22.1. bude umístěno několik nástěnek v režii ŽRAG 

Pauza, 12:50 – 13:00 

 

Bod IV. – Propagace školy, propagace ŽRAG, činnost ŽRAG v příštím pololetí 

facebooková stránka AG (facebook.com/arcig) – podle přítomných členů ŽRAG aktuálně v pořádku 

problém s přezouváním se  – profesoři nejednotní ve svém přístupu 

stáže 

Hlasování s pořad. č. 1: členové ŽRAG se zeptají spolužáků ve třídách na jejich zájem o stáže 

20 pro, jeden proti, dva se zdrželi hlasování 

Zasedání končí ve 13:45. 


